
 

 

 

 
 

 
 
 VERZOEK STELLEN VAN VRAGEN VOOR VRAGENUUR 
 
Van:  Gemeentebelangen/VVD, U. Bekhuis 
Ontvangen: 22 april 2018 

 

 
Onderwerp: Ontwikkelingen Manderheide/Uelserweg Mander 
 

 
Aan de voorzitter van de raad, 
 
de raad van de gemeente Tubbergen in vergadering bijeen d.d. 23 april 2018 
 
Vragen gericht aan het college van burgemeester en wethouders 

 

 
Het Springendal & Dal van de Mosbeek is een natuurgebied dat binnen Natura 2000 valt en waar een 
grote natuuropgave ligt. Dinsdag 17 april jl. heeft Landschap Overijssel een inloopbijeenkomst te Café 
- Restaurant - Zaal Bolscher in Vasse georganiseerd met betrekking tot de Manderheide, onderdeel 
van het Dal van de Mosbeek.  Daar is een inrichtingsplan tot natuurherstel toegelicht, dat onder meer 
ziet op de  uitvoering van “interne maatregelen”.  De maatregelen zien onder andere op een 
aanpassing van de klootschietersbaan, de aanpassing van (kleine) akkers en extra wandelroutes. Ook 
zien de maatregelen op het verwijderen van ongeveer 80 ha. bos en het creëren van heide in de 
plaats daarvan. 
 
Voorliggende plannen zijn een uitkomst van een intensieve samenwerking tussen Landschap 
Overijssel  (trekker van de uit te voeren interne maatregelen), provincie Overijssel, gemeente 
Tubbergen, waterschap Vechtstromen, LTO en andere partners. Het is de bedoeling om in de loop 
van volgend jaar de plannen die nu voorliggen ten uitvoer te brengen. Echter moet er eerst nog 
volledige overeenstemming worden bereikt voordat het inrichtingsplan voor natuurherstel definitief is. 
 
Wij hebben enkele vragen die zien op de in de plannen betrokken Uelserweg. Dit gelet op het feit dat 
de Uelserweg een belangrijke corridor is voor onze gemeente en omliggende gemeentes naar 
Duitsland. De vragen luiden als volgt: 
 
1. In de plannen zijn voorstellen begrepen om wildroosters ten behoeve van 2 permanente vee-

passages aan te brengen in de Uelserweg. Deze roosters worden er voor slechts 10 koeien  die 
daar zullen gaan grazen ingelegd. Volgens de plannen, zoals we tijdens de inloop hebben 
vernomen, ligt dit nu voor bij het college. Is uw college voornemens hier medewerking aan te 
verlenen? 

2. Tegelijkertijd met het onder 1. benoemde voorstel zal de maximumsnelheid aangepast worden 
naar 30km/uur, zo is ons aangegeven tijdens de inloop. Is uw college voornemens hier 
medewerking aan te verlenen? 

3. Is uw college het met ons eens dat deze maatregel, voor slechts 10 koeien, een grote impact 
heeft op de Uelserweg? 

4. Is uw college bereid als alternatieve oplossing om beweiden aan beide kanten van de Uelserweg 
mogelijk te maken, zonder dat ingrepen aan de Uelserweg benodigd zijn? 



 

 

_________________________________________________________________________________ 
Toelichting:  
Zie vorenstaand 
 

Ondertekening en naam:  
Namens de fractie  
Gemeentebelangen/VVD 
 
 
U.M.T. (Ursula) Bekhuis-Groothuis 
 
 
Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: Het lid van de raad dat tijdens het vragenuur 
vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp ten minste 24 uur voor aanvang van de vergadering bij de 
voorzitter. 


